

Cambridge International Examinations Cambridge International General Certificate of Secondary Education

CANDIDATE NAME		
CENTRE NUMBER		CANDIDATE NUMBER
FIRST LANGUAGE CHINESE		0509/02
Paper 2 Writing		For Examination from 2015
SPECIMEN PAPER		
		1 hour 15 minutes
Candidates answer on the Question Paper.		

No Additional Materials are required.

READ THESE INSTRUCTIONS FIRST

Write your Centre number, candidate number and name in the spaces at the top of this page. Write in dark blue or black pen.

Do not use staples, paper clips, glue or correction fluid. DO **NOT** WRITE IN ANY BARCODES.

The essay titles on this question paper are printed twice, once in traditional and once in simplified characters. If you wish to read the essay titles in traditional characters, turn to page 2; if you wish to read the essay titles in simplified characters, turn to page 6.

Answer **one** question in the space provided. You should write between 400 and 600 characters. All questions in this paper carry equal marks.

请先阅读以下说明

请把考试中心编号、考生号和姓名写在本页上方的空格中。 请用深蓝色或者黑色笔答卷。 请不要用订书钉、曲别针、胶水或者涂改液。 请**不要**在任何条形码上涂写字迹。

试卷上的问题有繁体和简体两种版本。若要繁体字版,请翻到第2页;若要简体字版,请翻到第6页。 请选一题,并在空白处答题。文章字数应在400到600字之间。所有题目分值相同。

請先閱讀以下說明

請把考試中心編號、考生號和姓名寫在本頁上方的空格中。 請用深藍色或者黑色筆答卷。 請不要用訂書釘、曲別針、膠水或者塗改液。 請**不要**在任何條形碼上塗寫字跡。

試卷上的問題有繁體和簡體兩種版本。若要繁體字版,請翻到第2頁,若要簡體字版,請翻到第6頁。 請選一題,並在空白處答題。文章字數應在400到600字之間。所有題目分值相同。

This document consists of 8 printed pages.



ESSAY QUESTIONS IN TRADITIONAL CHARACTERS

請選一題,並在空白處答題。請寫一篇 400 到 600 字的文章。

第一部分: 議論

- 1 工作與閒暇
- 2 "一般而言,生活環境對人的性格影響甚大。"談談你的觀點。
- 3 "謙受益, 滿招損"
- 4 給當地報紙寫篇文章,談談玩電腦遊戲的利與弊。

第二部分: 描寫與敘述

- 5 知音
- 6 我生長的地方
- 7 一個炎熱的夏日
- 8 中國新年





3



PLEASE TURN OVER TO FIND QUESTIONS IN SIMPLIFIED CHARACTERS

ESSAY QUESTIONS IN SIMPLIFIED CHARACTERS

请选一题,并在空白处答题。请写一篇 400 到 600 字的文章。

第一部分: 议论

- 1 工作与闲暇
- 2 "一般而言,生活环境对人的性格影响甚大。"谈谈你的观点。
- 3 "谦受益,满招损"
- 4 给当地报纸写篇文章,谈谈玩电脑游戏的利与弊。

第二部分: 描写与叙述

- 5 知音
- 6 我生长的地方
- 7 一个炎热的夏日
- **8** 中国新年

请把所选作文题号写在这里:_____



7



Permission to reproduce items where third-party owned material protected by copyright is included has been sought and cleared where possible. Every reasonable effort has been made by the publisher (UCLES) to trace copyright holders, but if any items requiring clearance have unwittingly been included, the publisher will be pleased to make amends at the earliest possible opportunity.

Cambridge International Examinations is part of the Cambridge Assessment Group. Cambridge Assessment is the brand name of University of Cambridge Local Examinations Syndicate (UCLES), which is itself a department of the University of Cambridge.